
CDA Oldenzaal 
Wij zijn blij dat met brede steun uit de raad 
onze motie is aangenomen voor een informa-
tiebijeenkomst voor inwoners over het spoor! In 
deze bijeenkomst worden zij geïnformeerd over 
de huidige afspraken en (toekomstige) ontwik-

kelingen op het spoor in Oldenzaal. Daarnaast 
kunnen zij dan rechtstreeks hun zorgen delen 
en in gesprek met de belangrijkste stakeholders 
op het spoor, zoals het ministerie en ProRail. 
Ook gevraagd om geld op te halen uit Den Haag 
om met bijvoorbeeld geluidwerende maatrege-
len het leed van nu voor aanwonenden te ver-
zachten! Vanuit de regio moeten we een 
gezamenlijke vuist maken tegen de toename 
(van de overlast) van het aantal goederentrei-
nen met gevaarlijke stoffen, dwars door onze 
mooie stad! 

Tijdens de afgelopen raadsvergadering van 6 
maart 2023, heeft de gemeenteraad een aantal 
besluiten genomen. Ook stonden er tijdens deze 
vergadering een groot aantal moties en amen-
dementen op de agenda. Hieronder leest u wat 
de gemeenteraad over de verschillende voorstel-
len besloten heeft. 
 
Vragenuur 
De raadsvergadering begon met het ‘vragenuur’, 
hierin stelde GroenLinks een aantal mondelinge 
vragen m.b.t. het multiculturele festijn “Smaak-
vol Oldenzaal”. De wethouder reageerde positief 
op deze vragen en gaf aan in overleg te gaan 
met de organiserende partijen om te kijken of 
het mogelijk is dit evenement opnieuw te orga-
niseren. 
 
Verder werden er door de fractie van GroenLinks 
vragen gesteld over de bedrijven die voor inwo-
ners bezwaar aantekenen tegen de WOZ waarde 
van hun woning & daar een flink bedrag voor 
ontvangen; de zogenaamde ‘WOZ-Cowboys’. 
Wethouder Zinkweg gaf aan dat dit soort bedrij-
ven Oldenzaal het afgelopen jaar ruim € 71.500 
hebben gekost. Om dit fenomeen zoveel moge-
lijk tegen te gaan, wordt het voor inwoners zo 
makkelijk mogelijk gemaakt om zelf bezwaar in 
te kunnen dienen bij GBTwente, zonder tussen-
komst van een bedrijf.  
 
Voorkeursscenario (ver)nieuwbouw TCC Locatie 
Lyceumstraat 
Twents Carmel College en gemeente Oldenzaal 
hebben de afgelopen maanden een onderzoek 
laten uitvoeren naar verschillende scenario’s 
voor vernieuwbouw van TCC-locatie Lyceum-
straat in Oldenzaal. De raad werd gevraagd in te 
stemmen met scenario 3C, waarbij de monumen-
tale onderdelen blijven bestaan. 
Voordat het voorstel in stemming gebracht kon 
worden, werd door de fractie van GroenLinks 
een amendement ingediend dat oproept het 
voorkeursscenario te wijzigen van 3C naar 2A. 
Dit amendement is verworpen (CDA, GL en D66 
voor – WG, VVD, PvdA, SO tegen). 
Hierna is het voorstel in stemming gebracht. Het 
voorstel is aangenomen (WG, VVD, SO, PvdA 
voor – CDA, GL, D66 tegen). Dit houdt in dat er 
o.a. is ingestemd met voorkeursscenario 3C voor 
TCC-locatie Lyceumstraat inclusief nieuwbouw 
van 2 gymzalen. 
 
(Gewijzigde) programmateksten en nieuw beleid 
o.b.v. Raadsprogramma 2022-2026 
De gemeenteraad heeft in 2022 zijn Raadspro-
gramma 2022-2026 vastgesteld, het college 
heeft dit raadsprogramma vertaald in een wijzi-
ging op de programmabegroting 2023. Deze wij-
zigingen op de programmabegroting liggen nu 
voor aan de raad. 
Voordat dit voorstel in stemming gebracht kon 
worden, werden meerdere amendementen inge-
diend: 
-   Amendement van PvdA:  
   In het besluit “we revitaliseren (voor 5 jaar)  
   Sportcentrum Vondersweijde” te wijzigen  
   naar “we onderzoeken of we Sportcentrum  
   Vondersweijde na vijf jaar kunnen sluiten en 
   doen onderzoek naar een alternatief waarbij 
   Oldenzalers gebruik kunnen maken van een  

   zwembad in nabijgelegen gemeenten.  
   Dit amendement is verworpen  
   (PvdA voor – overige partijen tegen). 
 
-   Amendementen van D66:  
   De reserve binnenstad en vastgoed in het  
   besluit te wijzigen van € 1.500.000 naar  
   € 1.000.000 & bij punt 2 + 3 in het besluit 
   toe te voegen: “onttrekking kan plaatsvinden 
   door middel van raadsbesluiten. Een  
   beschrijving van bestedingsdoelen wordt  
   uiterlijk tijdens de Kadernota 2024 aan de  
   raad voorgelegd.  
   Beide amendementen zijn verworpen  
   (D66 voor, overige partijen tegen).  
 
Hierna kon het ‘voorstel tot het vaststellen van 
de (gewijzigde) programmateksten en aanvragen 
nieuw beleid op basis van het Raadsprogramma 
2022-2026’ in stemming worden gebracht.       
Het voorstel is unaniem aangenomen!  
Solidair Oldenzaal bracht een stemverklaring, zij 
zijn voor het voorstel maar tegen de 1,3 miljoen 
voor klimaatmaatregelen. Bij dit voorstel werden 
naast amendementen ook een aantal moties in-
gebracht, waaronder: 
-   Motie GroenLinks Oldenzaal: ‘Begroting 
   SMARTer’ = unaniem aangenomen 
   o Deze motie roept het college o.a. op 
   om: Bij elke P&C-cyclus minimaal een 
   onderdeel uit de begroting aan te 
    wijzen om SMART te gaan beschrijven 
-   Motie GroenLinks: ‘Binnenstad SMARTer’ = 
   aangenomen (WG, GL, D66 voor – VVD, CDA, 
   PvdA, SO tegen).  
   o Deze motie roep het college o.a. op 
   om: Voor het resterende bedrag aan 
   StadsNoabers, 2024 en 2025, de voor- 
   waarde te stellen dat ambities i.o.m. 
   het college en de raad SMART gedefi- 
   nieerd worden en wel zodanig dat con- 
   trole op behaalde resultaten mogelijk  
   is.  
 
Rapport Binnenstadsplan Rkc NOT 
De Rekenkamercommissie Noordoost-Twente 
heeft onderzoek gedaan naar de ontwikkelingen 
in de binnenstad van Oldenzaal, om inzicht te 
bieden in de doelmatigheid en doeltreffendheid 
van de samenwerking tussen de gemeente en 
haar binnenstadspartners. Ook hier werden 2 
amendementen ingediend: 
-   Amendement Solidair Oldenzaal: stelt voor 
   toe te voegen aan het besluit ‘het college  
   opdracht te geven de raad een inhoudelijke  
   reactie te geven op de inhoudelijke conclu- 
   sies van de Rekenkamer middels een raads 
   infobrief’.  
   Dit amendement is verworpen (SO en D66 
   voor – WG, VVD, CDA, PvdA, GL tegen). 
 
-   Amendement VVD: stelt voor de tekst in het 
   besluit te wijzigen naar ‘de conclusies uit het  
   eindrapport “De binnenstad van Oldenzaal”  
   van de Rekenkamercommissie Noordoost- 
   Twente ter kennisgeving aan te nemen’.  
   Dit amendement is aangenomen (WG, VVD 
   voor – CDA, PvdA, SO, GL, D66 tegen). 
 
   Hierna werd het geamendeerde voorstel in 
stemming gebracht en aangenomen. 

VVD  
Oldenzaal 
Afgelopen raadsverga-
dering hebben we 
twee belangrijke be-
sluiten genomen. In 
de eerste plaats is de-

finitief besloten dat de huidige gevel van het 
historische Carmel Lyceum in zijn geheel behou-
den zal blijven. Als Oldenzaalse VVD hebben we 
een aantal maanden geleden een voorstel inge-
diend om dit te onderzoeken en dat bleek voor 
alle partijen de beste optie. Er is in Oldenzaal 

al te veel historie afgebroken, dus we zijn erg 
blij dat dit prachtige gebouw in aanblik het-
zelfde zal blijven! 
Daarnaast is het raadsprogramma wat alle par-
tijen samen hebben gemaakt door het college 
vertaald in meer concrete plannen en budget-
ten. Wij hebben altijd aangedrongen op inves-
teringen in de Binnenstad. Het gaat langzaam 
beter met binnensteden in Nederland en ook in 
Oldenzaal, dus nu moeten we investeren in een 
toekomstbestendige binnenstad. Het college 
stelt 1,5 miljoen beschikbaar en ook daar zijn 
we bijzonder blij mee. Niet meer praten, maar 
doen. Geen woorden, maar daden! 

Kosteloze herinneringsaanslag  
gemeentelijke belastingen 
Niet iedereen kan (op tijd) de belastingaanslag 
betalen. Om deze personen niet met onnodige 
extra kosten te confronteren is het mogelijk om 
voorafgaand aan het versturen van een aanma-
ning, een kosteloze herinnering te versturen.  
Ook bij dit voorstel werd een amendement in-
gediend: 
-   Amendement D66: stelt voor toe te voegen 
   aan het besluit ‘in de herinnering en indien  
   mogelijk in de latere aanmaning aan te  
   geven dat mogelijk beroep kan worden ge- 
   daan op schuldhulpverlening’.  
   Het amendement is aangenomen (WG, CDA, 
   PvdA, SO, GL, D66 voor – VVD tegen). 
 
Daarna werd het geamendeerde voorstel in 
stemming gebracht, dit voorstel is unaniem aan-
genomen 

Overige besluiten 
-   Voorstel tot het verlengen van de Gemeente 
   Opvang Oekraïners en beschikbaar stellen  
   van €164.000 voor noodzakelijke aanpassin- 
   gen aan het gebouw = unaniem aangeno- 
   men 
-   Voorstel tot het beschikbaar stellen van  
   kredieten voor stedenbouwkundige werk  
   voor plannen in exploitatie bij het grond- 
   bedrijf = unaniem aangenomen 
-   Voorstel tot het vaststellen van de Verorde- 
   ning kwijtschelding gemeentelijke belastin 
   gen 2023 = unaniem aangenomen 
-   De - raadsbrede - motie; ‘donatie slachtoffer  
   aardbevingen Turkije en Syrië’ = unaniem  
   aangenomen. 
-   De motie van CDA, inzake ‘zorg over ontwik- 
   kelingen op het spoor, oproep tot brede in- 
   formatieverstrekking en gezamenlijk offen- 
   sief’ = aangenomen. 

Nieuws  
van de  
gemeente

WG Oldenzaal 
Tijdens de raadsverga-
dering op 6 maart heb-
ben we raadsbreed 
grote stappen kunnen 
zetten. Op twee van de 

belangrijkste onderwerpen geeft WG Oldenzaal 
graag een toelichting:  
 
1.  De raad heeft meer dan E 20 miljoen  
    beschikbaar gesteld voor de (ver)nieuwbouw 
    van TCC locatie Lyceumstraat en de gymzalen  
    / sporthal. De uitwerking van de plannen kan  
    nu van start. Wij zijn er van overtuigd dat er  
    over een paar jaar een schoolgebouw staat  
    waar uitdagend onderwijs gegeven wordt,  
    waar onze kinderen kansen krijgen zich te 

    ontwikkelen en die voldoet aan de nieuwste  
    eisen op het gebied van klimaat en onder- 
    wijsvernieuwingen.  
2.  De raad heeft de uitwerking van ons geza- 
    menlijke raadsprogramma besproken. Wij  
    geven het college de opdracht om fors te  
    investeren in de binnenstad, de wijken,  
    sport, cultuur, (energie)armoede en nog veel  
    meer. In onze bijdrage hebben wij bij dit  
    onderwerp aandacht gevraagd voor de jon- 
    geren; de toekomst van onze stad. Ook heb 
    ben we extra aandacht gevraagd voor  
    woningen voor starters en eenpersoonshuis- 
    houdens; dat zij betaalbaar zijn en blijven.   
WG Oldenzaal 
Wij Geven om Oldenzaal, als het om onze 
 inwoners en onze mooie stad gaat!  

Nieuws van de raadsvergadering van 6 maart 2023



D66  
Oldenzaal 
Tijdens de raadsvergade-
ring heeft D66 bij een ge-
wijzigd begrotingsvoor- 
stel van het college zich 

sterk gemaakt om voor de komende 3 jaar aan-
dacht te geven aan 3 pijlers: 
1.  Wat gaat u van de plannen voelen? Met een 
    amendement probeerden wij een fonds van 
    1,5 miljoen voor de Binnenstad te verlagen 
    naar 1 miljoen. D66 wil meer geld reserveren 
    voor inwoners die hard getroffen worden 
    door energiearmoede en dure boodschap- 
    pen. Dit amendement is verworpen. 
2.  Ligt de focus op een socialer, leefbaarder en 
    duurzamer Oldenzaal? Er is een verbeterde  

    sociale structuur in de wijken nodig. Een 
    plek om te ontmoeten. D66 heeft hier een 
    motie over ingediend. Deze is verworpen. 
3.  Zijn de plannen toekomstbestendig? De af
    gelopen jaren hebben tot grote onzekerheid 
    voor ons allen gezorgd. Daarom vindt D66  
    het belangrijk dat de raad meer stuurt op de  
    aanpak voor Binnenstad en Vastgoed, Cul- 
    tuurhistorie en Duurzaamheid, zodat geld  
    vrijkomt om inwoners met financiële proble- 
    men te helpen. Dit D66-amendement is ook  
    verworpen.  
Het D66-amendement waar inwoners bij een 
herinnering en latere aanmaning voor gemeen-
telijke belastingen attent worden gemaakt op 
schuldhulpverlening is aangenomen! Zo maken 
we Oldenzaal een stukje beter!

 
Solidair Oldenzaal 
Onderzoeken of sportcentrum Vondersweijde over 
5 jaar gesloten kan worden? Nee, een stad als Ol-
denzaal verdient een sportcentrum met zwembad. 
Het levert werkgelegenheid op en er zijn sport-
clubs met sociaal- maatschappelijke waarde ge-
huisvest. Verhuizen naar elders in de regio is de 
doodsteek voor sportclubs en een achteruitgang 
van het voorzieningenniveau. Het vraagt wel om 
duidelijke keuzes in de toekomst. Moet het alleen 
maar om financieel rendement gaan?  

Verder hadden wij graag gezien dat de harde 
conclusies en aanbevelingen uit het Rapport 
‘Binnenstad’ van de Rekenkamercommissie door 
de raad werd overgenomen, zoals voorlag. Een 
meerderheid stemde in met een voorstel om de 
conclusies en aanbevelingen slechts ter kennis-
geving aan te nemen. Gemiste kans. Daarnaast 
verzochten we de raad om het college een       
inhoudelijke reactie te laten geven op de       
conclusies. Alleen Solidair Oldenzaal en D66 
stemden voor. Er zijn harde conclusies, de raad 
neemt het slechts ter kennisgeving aan en het 
wil geen inhoudelijke reactie van het college op 
de conclusies. Waarom heeft de raad onlangs 
het budget voor de Rekenkamer verhoogd als 
er zo wordt omgegaan met conclusies en aan-
bevelingen?

GroenLinks 
Afgelopen maandag 
was een vergadering 
met een volle agenda. 
Dat klinkt als afzien, 
maar het was een 
prima samenzijn, met 

goede inhoudelijke discussies. Ondanks dat 
onze motie voor een groene gevel niet is aan-
genomen, is dankzij GroenLinks het stadhuis, 
en met name de kamer van wethouder Zinkweg 
een stukje groener. Zij kreeg van GroenLinks een 
cactus als symbolisch cadeau. 
Om te beginnen vroegen we in het vragenuurtje 

aandacht voor het organiseren van een multi-
culti festijn (Smaakvol Oldenzaal) en de kosten 
die we kwijt zijn aan WOZ-cowboys (dat is best 
veel, dus maak vooral bezwaar bij het GBT zelf, 
en niet via die bureautjes). 
Onze moties om SMARTer te gaan werken in de 
begroting zijn aangenomen. Zo kunnen we in 
Oldenzaal beter in de gaten houden of we met 
het geld dat we uitgeven ook de doelen berei-
ken die we stellen. Het rapport van de rekenka-
mer dat ook besproken werd laat zien dat 
daarin nog wel wat te verbeteren valt.  
Zoals meestal in Oldenzaal een prima sfeer, met 
vaak iets te veel complimenten, en een dosis 
humor, een prima vergadering. 

PvdA  
Oldenzaal 
Allerlei kosten lopen ook voor 
de gemeente fors op. Deze 
kosten worden uiteindelijk 
d.m.v. heffingen en belastin-
gen doorberekend aan de in-
woners. Wij proberen de 
lasten voor de inwoners te 

beperken. De rioolheffing is zo’n kostenpost voor 
onze inwoners. De rioolheffing is kostendekkend, 
wat betekent dat wij hier als gemeente niet aan 
mogen verdienen. Nu berekent de gemeente aan 
inwoners eenzelfde vaste tarief als aan onderne-
mingen. Ondernemingen gebruiken en lozen meer 

water op het riool. Wij vinden dat de vervuiler 
dient te betalen. Daarom zou je kunnen stellen 
dat de ondernemingen meer zouden moeten bij-
dragen aan de kosten van het riool. Daarom wil 
de PvdA Oldenzaal dat deze vervuilende onder-
nemers meer gaan bijdragen. Dit resulteert dan 
in een lastenverlaging voor de inwoners. Dit is in 
onze ogen rechtvaardiger dan het huidige sys-
teem. Wethouder Zinkweg reageerde positief op 
ons voorstel en zal e.e.a. laten uitwerken. Hier 
komen we dit jaar tijdens de bespreking van de 
Kadernota 2024 (juni) en de Programmabegroting 
2024 (november) op terug. De PvdA Oldenzaal 
gaat er vanuit dat een meerderheid van de ge-
meenteraad zal kunnen instemmen met een eer-
lijker verdeling van de rioollasten. 


